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物業管理文憑 

Diploma in Property Management 

估值及物業管理高級證書 

Higher Certificate in Valuation and Property Management 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

工作經驗 

 

黃先生擁有超過 20 多年的物業價值評估經驗，主理銀行諮詢價值評估工作。黃先生具備資

深房地產價值評估經驗，對本港的房地產市場及物業估價尤其熟悉，並積極參與不同類型的

物業價值評估，包括商業、工業、住宅、農地及村屋等。 

 

黃先生現任永利行國際集團的董事，主管香港按揭價值評估分部。他與本地銀行有緊密的工

作聯繫, 對銀行按揭的估值報告要求十分熟悉。 

 

Professional Experience 

 

Mr Tony Wong is particularly skilful in mortgage valuation for various types of properties 

including commercial, industrial, residential, agricultural land and village-type housing. He 

has over 20 years of experience in property valuation for the Hong Kong market. 

 

Mr Wong is now the Director at the RHL International Group.  He currently leads the RHL 

mortgage team, responsible for its daily operations and administration. He works closely 

with major local banks and has extensive knowledge of their requirements.   

 

 

 

 

 


